
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
2.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 10.12.2018     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 40 1 0
Vedoucí odborů MMK 9 + 2 11
Občané, hosté 80

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 39 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se 
omluvil Ing. David Jelínek, v průběhu jednání Mgr. Iveta Hudzietzová. Dále bylo přistoupeno k procedurálním 
otázkám. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Pro případ jeho poruchy byly 
určeny tyto sčitatelky: Ivana Legerová, Bc. Petra Klapsiová, Jitka Korzonková, Romana Plecháčová a Tamara 
Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 2. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu z 1. zasedání ZM Karviné 
konaného dne 05.11.2018, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada 
města. Ověřovateli zápisu byli schváleni: pan Antonín Barák a Mgr. Aleš Hujík. Připomněl, že občané se mohou 
vyjádřit ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování.
Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1, usnesení ZM č. 13 (pro 39, proti 0, zdrželo se 0). 

                 
Ing. J. Wolf - sdělil, že v programu 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 05.11.2018 byly členům ZM předány na cloud Karviná materiály, a to z Oddělení 
Kancelář primátora:
• doplnění programu č. 1 – „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení pro rozvoj 
Moravskoslezského kraje pro volební období 2018 – 2022“.
• doplnění programu č. 2 – „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Svazku měst a obcí okresu 
Karviná pro volební období 2018 – 2022“.
• doplnění programu č. 3 – „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Svazu měst a obcí České 
republiky a do jeho orgánů pro volební období 2018 – 2022“.
• doplnění programu č. 4 –„Delegování zástupce statutárního města Karviné na valné hromady akciové 
společnosti Depos Horní Suchá pro volební období 2018 – 2022“.
• doplnění programu č. 5 – „Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady společnosti DEPOS Horní 
Suchá, a. s., pro funkční období 2018 – 2021“.
• doplnění programu č. 6 – „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení historických sídel Čech, 
Moravy a Slezska pro volební období 2018 – 2022“.
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 2. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.

                 
Ing. J. Wolf - nejdříve o doplnění programu č. 1 - „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení 
pro rozvoj Moravskoslezského kraje pro volební období 2018 - 2022“.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 2 - Delegování zástupce statutárního města Karviné do 
Svazku měst a obcí okresu Karviná pro volební období 2018 – 2022“

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.
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Ing. J. Wolf - nyní o doplnění programu č. 3 - „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Svazu měst a 
obcí České republiky a do jeho orgánů pro volební období 2018 - 2022“.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - následně o doplnění programu č. 4 - „Delegování zástupce statutárního města Karviné na valné 
hromady akciové společnosti Depos Horní Suchá pro volební období 2018 - 2022“. 

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále o doplnění programu č. 5 - „Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady 
společnosti DEPOS Horní Suchá, a.s., pro funkční období 2018 - 2021“.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - nakonec o doplnění programu č. 6 - „Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení 
historických sídel Čech, Moravy a Slezska pro volební období 2018 - 2022“.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. 
p. P. Letocha - podal návrh na stažení bodu programu č. 8 - „Obecně závazná vyhláška, kterou se mění Obecně 
závazná vyhláška č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti 
přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném k zajištění 
veřejného pořádku“ z projednávání s tím, aby byl tento materiál projednán až na zasedání ZM v lednu 2019.
Ing. J. Wolf - o předloženém návrhu p. Letochy nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 5
PROTI : 22
ZDRŽEL SE : 12 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože další návrhy na doplnění programu nebyly podány, nechal navržený program schválit.
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HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 37
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 13
Program 2. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.
Střet zájmů nikdo neoznámil.

Nyní bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Jednací řád Zastupitelstva města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, a to v souvislosti s novým volebním obdobím 
s tím, že byl zpracován ve spolupráci s oddělením Kancelář primátora. Návrh byl předložen variantně na základě 
protinávrhu předloženého politickým klubem Piráti a Starostové dle přílohy č. 1 k usnesení. Návrh Jednacího řádu 
ZM byl projednán na schůzi RM dne 05.12.2018 s tím, že rada města doporučila zastupitelstvu města ke schválení 
návrh dle přílohy č. 2 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. P. Letocha - podal návrh za politický klub Piráti a Starostové, který představoval tyto návrhy:
- Občané by měli být v úvodu zasedání informováni, že se k projednávanému bodu mohou vyjádřit před tím, než 
zastupitelstvo rozhodne. V praxi se často stávalo, že je bod projednán tak rychle, že si občan nestihne zajít pro 
formulář a včas se k bodu přihlásit. Dodal, že tento požadavek byl již dnes splněn.
- Zavedení elektronického přihlášení občanů do diskuze ještě před zasedání ZM a také on-line v jeho celém 
průběhu. Jde o zjednodušení procedury přihlašování do diskuze a posunutí se kupředu od dosavadní varianty 
předávání tištěných formulářů.
- Vystoupení občana v diskuzi nad rámec 10 minut se souhlasem ZM. Jedno opakované vystoupení občana v 
diskuzi v rámci 10 minut bez nutnosti souhlasu ZM. V současnosti občan nemá nárok znovu reagovat na odpověď 
ze strany radních, zastupitelů. Navrhli, aby mu byla bez nutnosti hlasování umožněna ještě jedna reakce, a to v 
případě, že nevyčerpal stanovený limit 10 minut.
- Místo pořizování zvukového záznamu, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu, pořizovat anonymizované 
videozáznamy. Důvodem je transparentnost a dostupnost informací o pro občany, kteří nemohli být na zasedání 
přítomni. Navrhl, že by byli ochotni v roce 2019 pořizovat tyto videozáznamy zdarma nebo za symbolickou 1.-- Kč. 
Reagoval tím na připomínku, že by pořizování videozáznamů a jeho následná anonimizace město stálo cca 10 - 15 
tis. Kč.
Ing. J. Wolf - nejdříve se vyjádřil k vystoupení občana v diskuzi nad rámec 10 minut s tím, že tuto možnost měli 
občané i bez dalšího přihlášení. Pouze v případě, kdy se občan vyjadřoval vulgárně, nebylo mu umožněno dále 
vystoupit. Domníval se, že i nové zastupitelstvo bude tuto možnost také tolerovat. 
JUDr. O. Guziurová, MPA - vystoupila k problematice tvorby videozáznamů s tím, že v této záležitosti město 
oslovilo několik firem s dotazem, na kolik by to město přišlo. Jednalo by se cca o 15 tis. Kč za jedno zasedání. 
Vrátila se ještě k návrhu elektronických přihlášek do diskuze pro občany města s tím, že přihláška je umístěna na 
webových stránkách města, a to v různých formátech s tím, že po seznámení se s programem ZM si jí může občan 
dopředu vyplnit. Dodala, že zastupitelstvo města je veřejné a smyslem zastupitelstva je, že občané zde přijdou a 
vystoupí. Problémem by pak bylo vyřešit přednost vystupujících dle podaných přihlášek. 
p. P. Letocha - vysvětlil smysl elektronické přihlášky a jak by to mělo podle nich fungovat. Občan, který přijde na 
ZM, dostane program jednání a ze svého mobilního přístroje by měl pak možnost přihlásit se do diskuze ke 
konkrétnímu bodu. Případně i v průběhu jednání, neboť by se už písemně nestihl přihlásit.
Ing. J. Wolf - k elektronickému přihlášení v rámci jednání uvedl, že rychlejší pro občana určitě bude přihlásit se 
např. zvednutím ruky, než přihlášení do diskuze zaslat elektronicky. Dodal, že zastupitelstvo města se schází v 
pronajatých prostorách, kde by byl také problém s provozem datových sítí. Připustil, že do budoucna bude tento 
způsob přihlašování do diskuze případně možný, neboť vývoj techniky jde neustále dopředu. Protože se do diskuze 
nikdo další nepřihlásil, nejdříve nechal hlasovat o protinávrhu p. Letochy, který přednesl za politický klub 
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Piráti a Starostové, a to dle přílohy č. 1 k usnesení.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 2
PROTI : 20
ZDRŽEL SE : 17 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože protinávrh nebyl schválen, nechal hlasovat o doporučení rady města, a to o schválení 
Jednacího řádu ZM dle přílohy č. 2 k usnesení.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 37
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 14
Návrh byl schválen.

2)   Termíny konání schůzí RM Karviné a zasedání ZM Karviné na rok 2019
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Konkrétní termíny byly uvedeny 
v příloze č. 1 k důvodové zprávě. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 15
Návrh byl schválen.

3)   Svěření úkolů uvolněným členům ZM Karviné, stanovení pořadí náměstků při zastupování primátora v 
době jeho nepřítomnosti
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Podle ustanovení § 104 odst. 1 
zákona o obcích, ve znění pozdějších předpisů, může zastupitelstvo obce svěřit náměstkům primátora některé 
úkoly. V souladu s tímto ustanovením byly předloženy návrhy na svěření těchto pravomocí v oblastech uvedených v 
důvodové zprávě materiálu. Dále bylo nutné stanovit pořadí pro případné zastupování primátora v době jeho 
nepřítomnosti. Usnesením ZM Karviné č. 9 ze dne 05.11.2018 byl tímto náměstkem určen Ing. Lukáš Raszyk. Další 
pořadí pro zastupování bylo stanoveno dle návrhu na usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 16
Návrh byl schválen.

4)   Poskytnutí členských příspěvků sdružením/spolkům, ve kterých je statutární město Karviná členem
Ing. J. Wolf - uvedl. že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Uvedeným členstvím vzniká 
městu povinnost hradit každoročně tyto členské příspěvky, tedy i pro rok 2019, o jejichž výši rozhoduje zastupitelstvo 
města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.
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HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 17
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení pro rozvoj 
Moravskoslezského kraje pro volební období 2018 - 2022
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno, aby 
zástupcem statutárního města Karviné do Sdružení pro rozvoj Moravskoslezského kraje v novém volebním období 
2018 - 2022 byl delegován Ing. Lukáš Raszyk, náměstek primátora. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 18
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - Delegování zástupce statutárního města Karviné do Svazku měst a obcí
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno delegovat Ing. 
Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné do Svazku měst a obcí okresu 
Karviná, pro volební období 2018 - 2022. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 19
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Delegování zástupce statutárního města Karviné do Svazhu měst a obcí 
České republiky a do jeho orgánů pro volební období 2018 - 2022
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno delegovat Ing. 
Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné do Svazu měst a obcí České 
republiky a do jeho orgánů pro volební období 2018 - 2022. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 20
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 4 - Delegování zástupce statutárního města Karviné na valné hromady akciové 
společnosti Depos Horní Suchá pro volební období 2018 - 2022
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno delegovat Ing. 
Lukáše Raszyka, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné na valné hromady akciové 
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společnosti Depos Horní Suchá pro volební období 2018 - 2022. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 21
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 5 - Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady společnosti 
DEPOS Horní Suchá, a.s., pro funkční období 2018 - 2021
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno odvolat 
zástupce statutárního města Karviné Ing. et Ing. Ladislava Húsku z dozorčí rady společnosti DEPOS Horní Suchá, 
a.s. s účinností ke dni rozhodnutí valné hromady společnosti. Dále bylo doporučeno navrhnout jako zástupce 
statutárního města Karviné do dozorčí rady této společnosti Ing. Petra Mikulu, a to s účinností ke dni rozhodnutí 
valné hromady společnosti. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 22
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 6 - Delegování zástupce statutárního města Karviné do Sdružení historických 
sídel Čech, Moravy a Slezska pro volební období 2018 - 2022
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Bylo navrhováno delegovat Mgr. 
Andrzeje Bizońe, náměstka primátora, jako zástupce statutárního města Karviné do Sdružení historických sídel 
Čech, Moravy a Slezska pro volební období 2018 - 2022. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil,nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu doplnění 
programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 23
Návrh byl schválen.

5)   Mezitímní účerní závěrka statutárního města Karviné k 30.09.2018
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období předkládá 
zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních závěrek a interní 
auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a kontrol za uvedené období. 
K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.
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HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 24
Návrh byl schválen.

6)   Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za 1. - 3. čtvrtletí 2018
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Zpráva byla podrobně zpracována v 
příloze č. 1 k usnesení. K předloženému materiálu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 25
Návrh byl schválen.

7)   Návrh rozpočtu statutárního města Karviná na rok 2019 a střednědobého výhledu rozpočtu statutárního 
města Karviná na roky 2020 a 2021
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, a to na základě předložených podkladů od 
jednotlivých správců rozpočtových prostředků a příspěvkových organizací zřízených statutárním městem Karviná. 
Návrh byl projednáván a připomínkován s tím, že případné změny budou realizovány rozpočtovými opatřeními, která 
budou schvalována v orgánech města a informace o jednotlivých rozpočtových opatřeních budou předkládány 
zastupitelstvu při hodnocení plnění rozpočtu města. Dále byl předložen ke schválení návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu na roky 2020 a 2021 sloužící pro střednědobé finanční plánování rozvoje města Karviné. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. Z. Klusová - přednesla protinávrh za koalici Piráti a Starostové na změnu rozpočtu SMK pro rok 2019 - 
začlenění položek Participativní rozpočet v celkové alokované výši 1 000 000 Kč, a to:
• 500.000,-- Kč - nová položka Participativní rozpočet v kapitole 331 Kultura - přesun prostředků z kapitoly 331 - 
Kultura - Ostatní výdaje - Zahrnuje zejména příspěvky vyplacené z Fondu primátora města Karviné - dle jejich 
navrhované změny by bylo převedených 500.000,-- Kč vyčleněno pro participativní rozpočet.
• 500.000,-- Kč - nová položka Participativní rozpočet v kapitole 341 Tělovýchova - přesun prostředků z kapitoly 341 
- Tělovýchova - Ostatní výdaje - Příspěvky vyplacené z Fondu primátora města Karviné - dle jejich navrhované 
změny by bylo i zde 500.000,-- Kč převedeno do položky participativní rozpočet.
Vysvětlila, že Participativní rozpočet je procesem přímé, dobrovolné a univerzální demokracie, v rámci kterého 
mohou obyvatelé Karviné diskutovat a rozhodovat o využití části rozpočtu resp. o jeho výdajové stránce, která bude 
pro tyto účely vyčleněná. Jde také o nástroj rozvoje místní Agendy 21, který má podpořit větší zapojení občanů do 
dění ve městě. Projekty občanů budou muset splňovat stanovené parametry projektu a další předem dané 
podmínky, aby byly puštěny do veřejného hlasování s tím, že přihlášené projekty musí splňovat jeden z 
následujících cílů:
• rozvoj kultury směřující k rozvoji cestovního ruchu a zatraktivnění města
• rozvoj sportu směřující k rozvoji cestovního ruchu a zatraktivnění města
Hlasování by bylo zabezpečeno tak, aby jeden občan mohl hlasovat pouze jednou. Mělo by to vést ke zkvalitnění 
veřejné správy, většímu zapojování občanů do dění města. Měla za to, že v Karvlné by to byla příjemná výzva pro 
lidi, tedy aby mohli přímo rozhodovat o tom, kam některé veřejné prostředky půjdou.
Ing. J. Wolf - uvedl, že s Odborem ekonomickým také pracují na podobném návrhu, který se bude týkat rozdělování 
finančních prostředků z Fondu primátora. Vysvětil princip fungování Fondu primátora města s tím, že se jedná o 
přesně stanovenou finanční částku, která je daná zastupitelstvem města. Fond má jasně daná pravidla, která se 
musí dodržovat. Veškeré finanční prostředky z Fondu primátora rozděluje schválená komise, a to mezi jednotlivé 
ŽŠ, MŠ, sociální, sportovní a kulturní organizace. V případě, že by byl z této částky ubrán 1 mil. Kč, jak bylo 
navrhováno, nebylo by možné financovat spoustu projektů, které již byly navrženy nebo připraveny ke schválení. 
p. P. Letocha - vznesl dotaz, v jaké časovém horizontu bude nový návrh ze strany města připraven, zda to bude do 
schvalování rozpočtu na rok 2020. 
Ing. J. Wolf - domníval se, že do této doby to bude určitě. 
Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nejdříve nechal hlasovat o protinávrhu Mgr. Klusové.
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HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 3
PROTI : 19
ZDRŽEL SE : 18 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - protože protinávrh Mgr. Klusové nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu usnesení 
bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 38
PROTI : 2
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 26
Návrh byl schválen.

8)   OZV, kterou se mění OZV č. 8/2018 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení 
veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků, včetně tanečních zábav a diskoték v rozsahu 
nezbytném k zajištění veřejného pořádku
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o doplnění bodu 4.4 a přílohy č. 
4 do předmětné vyhlášky s navrženým časovým omezením provozu. Cílem úpravy má být ochrana veřejného zájmu 
s návrhem regulovat provoz veřejnosti přístupných podniků v uzavřených prostorách, které svým provozem, 
zejména v nočních hodinách, dlouhodobě narušují pokojné bydlení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. Z. Klusová - uvedla, že zkrácení provozní doby nočních podniků nebo klubů do 23:00 hod. by bylo pro jejich 
provozovatele likvidační. Za politický klub Piráti a Starostové uvedla, že s tímto postupem nesouhlasí, a to zejména 
proto, že jim majitel klubu Alabama prokázal, že v uplynulých týdnech učinil všechna možná opatření vedoucí k 
tomu, aby se situace s hlukem a narušováním veřejného pořádku zlepšila. Vyzvala zástupce MP Karviná, zda by 
tuto informaci mohl potvrdit s tím, že je v posledních týdnech tato situace lepší. Pokud tomu tak je, mělo by 
zastupitelstvo města ještě zvážit, zda je nutné k takto razantnímu způsobu řešení přistoupit. Dodala, že zastupuje 
mladé lidi, kteří se chtějí chodit bavit s tím, že v Karviné k tomu zase tolik příležitostí nemají. Pokud existuje nějaké 
kompromisní řešení, měla by být majiteli klubu ještě dána šance k dosažení oboustranné spokojenosti. Na druhou 
stranu také chápala lidi, kteří v blízkosti těchto hudebních klubů bydlí. Dodala, že by bylo dobré projednávání této 
OZV ještě odložit. Na závěr svého vystoupení požádala někoho z občanů, kteří bydlí v blízkosti klubu Alabama, aby 
sdělili, zda se tam v nočních hodinách v posledních 3-4 týdnech situace zlepšila. Zda tedy současně přijatá opatření 
fungují a vedly k nápravě.
Ing. J. Wolf - řekl, že nikomu není příjemné, že situace došla tak daleko a musí se řešit až na zastupitelstvu města, 
protože tyto problémy tam přetrvávají už několik let. Pokud by se obě skupiny, které se na zastupitelstvu města 
sešly, dohodly na nějakém kompromisním řešení, nebylo by třeba nic řešit. V zájmu města není nic měnit nebo rušit. 
Mgr. P. Bičej - vysvětlil, že důvodem přijetí tohoto opatření je vleklé narušování veřejného pořádku v souvislosti s 
provozováním hudebních produkcí v klubu Alabama. Neuspokojivou situaci sleduje Městská policie Karviná 
nepřetržitě od 14.09.2017 do současnosti. Kontrolní činnost byla zahájena na základě námětu občanů bydlících v 
bezprostřední blízkosti provozovny. První oficiální podnět zazněl dne 12.09.2017 během konání 21. zasedání 
Zastupitelstva města Karviné, kdy se dostavil občan, zástupce společenství vlastníků č. p. 2178, pan  

který poukázal na masívní narušování veřejného pořádku návštěvníky postávajícími před provozovnou. V 
odpovědi MP potvrdila oprávněnost námětu s tím, že byly uvedeny poznatky z vlastní činnosti. Jako hlavní důvod tak 
prudkého nárůstu narušení veřejného pořádku MP spatřila v nabytí účinnosti zákona č. 65/2017, o ochraně před 
škodlivými účinky návykových látek, který mimo jiné zakázal kouření ve všech restauračních provozovnách a 
vnitřních prostorách po dobu pořádání kulturních a tanečních akcí. Tato změna způsobila zvýšený výskyt kuřáků 
před provozovnami. Konkrétně před Alabamou záhy po účinnosti tohoto zákona běžně monitorovali v nočních 
hodinách výskyt 30 - 40 kuřáků. Dne 24.10.2017 se sešel ve své kanceláři na MP Karviná s panem na 
jednání, které se týkalo řešení námětu z 21. zasedání Zastupitelstva města Karviné. Při jednání si vysvětlili další 
kroky, přičemž byla projednána možnost umístění kamerových bodů, které v té době a tak krátkém čase nebylo 
možné instalovat. Pan  vystoupil následně na 23. zasedání Zastupitelstva města Karviné, konaném dne 
05.12.2017 s opětovným poznatkem k problematice veřejného pořádku v okolí Alabamy. Při tomto vystoupení 
potvrdil masivnější nasazení strážníků, které se ovšem dle jeho názoru míjí účinkem a doložil zvukové záznamy a 
fotografie dokládající neuspokojivý stav. V odpovědi na jeho podnět MP opětovně poukázala na hlavní příčinu 
zvýšeného narušení veřejného pořádku. Přislíbili aktivitu ve změně protikuřáckého zákona, která povede k zmírnění 
přísnosti proti kuřákům. Informovali o již naplánovaném jednání s provozovatelem Alabamy, které bylo stanoveno na 
09.01.2018 a přijetí dalších opatření ve spolupráci s dalšími orgány. 
Jednalo se také o zařazení okolí Alabamy do II. Fáze rozšíření městského kamerového dohlížecího systému. Dne 
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02.01.2018 se sešel opět ve své kanceláři s panem  k jednání, jehož předmětem byla odpověď na jeho 
námět z 23. zasedání Zastupitelstva města Karviné. Kromě již uvedených bodů přislíbil zpracovat pro poslance dolní 
komory Parlamentu ČR Tomáše Hanzla popis negativních projevů nového „tabákového zákona“ s poznatky z praxe 
a návrhem řešení. Tato zpráva byla vypracována dne 22.02.2018 a zaslána k využití panu poslanci. Dne 09.01.2018 
se na půdě MPK uskutečnila schůzka provozovatele Alabamy pana a ředitele MPK. Ředitel MPK 
na schůzce seznámil provozovatele s problematikou prudkého nárůstu narušování veřejného pořádku návštěvníky 
hudebních produkcí, které jsou pořádány v pátky a soboty, popř. ve sváteční dny a navrhl opatření k zmírnění 
následků. Navrhovaná opatření se týkala omezení vycházení návštěvníků provozovny za účelem kouření, popř. 
odebírání náramků při nerespektování pokynů pořadatelské služby. Dalším požadavkem ze strany ředitele MPK bylo 
zlepšení osvětlení u hlavního vchodu do provozovny. Provozovatel vysvětlil své stanovisko, resp. se odvolal na 
problematiku zákazu kouření dle nového „tabákového zákona“ a uvedl, že není v jeho moci zamezit pohybu 
návštěvníků před provozovnu za účelem kouření. Přislíbil montáž osvětlení, což v následujících dnech splnil. Dne 
03.05.2018 se konala další schůzka mezi ředitelem MPK a panem Tématem bylo pokračování v 
přijatých opatřeních k veřejnému pořádku v okolí Alabamy. V době konání schůzky již bylo jasné, že „tabákový 
zákon“ nebude změněn, tudíž bylo obsahem schůzky mimo jiné přijetí změny obecně závazné vyhlášky č. 8/2016, o 
stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních 
podniků, včetně tanečních zábav a diskoték, kterou by se omezilo trvání hudební produkce v provozovně Alabama. 
Tento trend potvrdil pan primátor na setkání s občany dotčenými provozem Alabamy, které se uskutečnilo dne 
06.09.2018 na ul. Čajkovského. Objektivně vzato, je provoz hudební produkce v provozovně Alabama, umístěné na 
č. p. 2233/28, na ul. Čajkovského v Karviné-Mizerově, minimálně od června roku 2017 velmi problémový. Při 
pořádání hudebních produkcí zde dochází k masívnímu rušení nočního klidu, k výtržnostem a rvačkám mezi 
podnapilými návštěvníky provozovny. I přes masivní nasazení hlídek strážníků a policistů se situace nelepší. V 
provozovně byly provedeny kontroly Hasičským záchranným sborem a dalšími orgány. Ani tyto kontroly nepřinesly z 
pohledu narušování veřejného pořádku zlepšení. Provozovatel projevil aktivitu až v posledním měsíci. Vzhledem k 
výše uvedenému je tato aktivita z pohledu MPK nedostatečná a přijetí změny Obecně závazné vyhlášky č. 8/2016 
zastupitelstvem se jeví jako jediné možné řešení k nápravě stavu. Kdyby byla náprava ze strany provozovatele 
sjednána dříve, zastupitelstvo města by se tímto problémem nemuselo vůbec zabývat.
p. P. Letocha - poděkoval za vysvětlení situace, tedy jakým způsobem se vyvíjela a jak se vyvíjí nyní. Na jedné 
straně stojí proti sobě občané společenství vlastníků bytových domů, které se nachází v blízkosti hudebního klubu, 
na druhé majitel klubu Alabama a mladí lidé, kteří se chtějí v tomto klubu bavit. Měl za to, že problém, o kterém se 
na zastupitelstvu jedná, není na straně pana  ale způsobují ho návštěvníci klubu svým chováním a 
jednáním. Pan  již přistoupil k určitým krokům s tím, že v současné době neřeší, zda včas nebo pozdě, což 
potvrdil ve svém vystoupení také ředitel MP Karviná. Zasloužil by si proto dostat šanci, o kterou požádal. Tedy tento 
bod programu projednat až na zasedání ZM v lednu 2019. V té době bude mít nejen zastupitelstvo, ale i MP Karviná 
více informací a poznatků týkajících se provozu klubu Alabama. Ke konci roku se budou konat různé akce a 
hudební produkce s tím, že toto období by mohlo nejlépe ukázat, zda navržená opatření byla nebo nebyla úspěšná. 
Ing. J. Wolf - reagoval na vystoupení pana Letochy s tím, že i oni by se měli vžít do role města. Poukázal na zákon 
o obcích, kdy zastupitelstvo města by mělo dbát na dodržování veřejného pořádku v obci, kterým se rozumí také 
zamezení rušení nočního klidu. Aby všichni viděli, co se před klubem Alabama dlouhodobě děje ve večerních a 
nočních hodinách, bylo promítnuto krátké video. Dodal, že pokud by se obě znesvářené strany dohodly nebo 
nějakým způsobem spolu komunikovali, bude ochoten svolat mimořádné zasedání ZM, které by jednalo o změně 
této OZV. Nevýhodou klubu je, že se nachází v panelové zástavbě, kde se hluk ještě více rozléhá. Město nemá 
zájem žádný hudební klub nebo diskotéku zrušit, ale výhodnější by bylo provozovnu přesunout do jiných míst, kde 
by hluk návštěvníků nikoho neomezoval nebo neobtěžoval. Město by bylo ochotno nabídnout k pronájmu vhodné 
nebytové prostory, které jsou opraveny a možná i za lepších podmínek, než za objekt, který dosud pan 
využívá. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze již nikdo ze zastupitelů nepřihlásil, udělil postupně slovo občanům a 
hostům, kteří se k danému bodu přihlásili do diskuze:

 - majitel hudebního klubu Alabama - navázal na dopis (písemně doložen k kzápisu), který 
zaslal všem zastupitelům dne 16.11.2018 s uvedením opatření, která v klubu zavedl k zajištění vedoucí k zamezení 
narušování veřejného pořádku a rušení nočního klidu. Uvedl, že v posledních dvou letech nebyl nikdy ze strany 
města pozván k jednání ohledně vyřešení této situace. Proběhlo pouze neformální setkání s ředitelem MP Karviná, 
a to bez jakéhokoliv zápisu nebo záznamu. Nebylo ani pravdou, že odmítl jednat, ale okamžitě začal spolupracovat. 
Problém byl v tom, že hosté klubu nechtěli na jeho nebo výzvy městských strážníků reagovat. Nebyl vyzván k 
jednání ani vlastníky bytových domů, kteří jsou hlukem v nočních hodinách rušeni. Podal informaci, že se situace na 
veřejném prostranství před klubem Alabama v posledních týdnech radikálně zlepšila ve prospěch občanů bydlících v 
bezprostřední blízkosti klubu. Nedochází ke srocování hostů před klubem a k žádnému vážnému rušení nočního 
klidu. Toto potvrdil také ředitel MP Karviná tím, že do této lokality neměli v poslední době žádné noční výjezdy ani 
nebyly podány připomínky na rušení nočního klidu. Ubezpečil přítomné, že chce v zavedených opatřeních i nadále 
pokračovat. Zároveň se omluvil občanům za vzniklou situaci a také za to, že to trvalo tak dlouho, než přišli na to, jak 
vyřešit situaci ke spokojenosti všech. Jestliže zastupitelstvo města rozhodne o osudu jeho 17 letého podnikání v této 
oblasti a vydá stanovisko týkající se provozu klubu do 23:00 hodin, bude to pro něj likvidační. Dodal, že pokud to 
bude možné, rád by požádal o posunutí termínu tohoto rozhodnutí na jednání příštího zasedání ZM v lednu. Do té 
doby dojde k posouzení a vyhodnocení jeho přijatých opatření vedoucích k nápravě vzniklé situace. Tedy zda přijata 
opatření byla efektivní a je vše v pořádku. Na závěr svého vystoupení promítl krátké video prezentující situaci před 
klubem Alabama v nočních hodinách po zavedení preventivních opatření. Z prezentace bylo zřejmé, že provedena 
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opatření vedla k nápravě, před provozovnou byl klid, žádné srocování před provozovnou nebylo vidět ani žádné 
výjezdy policejních vozidel či zásah strážníků MP Karviná.
Ing. J. Wolf - po prezentaci sdělil, že z důvodu nefunkčnosti zvuku nebylo možné danou věc posoudit. 

 - reagoval na video pořízené MP Karviná, ze kterého bylo zřejmé, že rušení nočního klidu 
způsobují podnapilý hosté. Nebylo však vidět žádný konkrétní zákrok, pouze tam stály nebo přijížděly hlídky MP 
Karviná, a to jako přihlížející. Protože hudebních klubů bylo v Karviné daleko více, návštěvníci klubů byli rozptýleni 
po celé Karviné. Některé kluby byly i mimo sídlištní zástavbu, tudíž tam nedocházelo k narušování veřejného 
pořádku. Bylo mu hlavně líto lidí, kteří v okolních domech bydlí, kteří museli tento hluk neustále snášet. Na jeho 
videu již bylo vidět, že k nápravě z jeho strany došlo. Na základě těchto skutečností se domníval, že by měl klub 
Alabama dostat šanci, aby mohl ve své činnosti dále pokračovat. 
Ing. J. Wolf - měl za to, že situaci s mladými a nepřizpůsobivými hosty by měli řešit v klubu tzv. vyhazovači, rovněž 
kontrolovat zákaz kouření před provozovnou, pokud k tomu nebyl vytýčen nějaký prostor. Dále reagoval na zajištění 
veřejného pořádku prostřednictvím MP Karviná s tím, že mají jen určité pravomoci, kde a jak mohou zasahovat. 
Dodal, že hlídky nemohou být pouze na tomto místě, protože problémových míst je ve městě daleko víc. 

 - zeptal se Mgr. Bičeje, ředitele MP Karviná, kolik z uvedených výjezdů, které hlídky provedly 
od 9. do začátku 12. měsíce 2018, bylo oprávněných, zda byly rozdány nějaké pokuty za rušení nočního klidu, zda 
se týkaly výtržnictví či jiných trestných činů, kolik lidí bylo odvezeno na záchytku a jak byli tito výtržníci potrestáni. 
Mgr. P. Bičej - uvedl tento výčet: oznámeno bylo 9 trestných činů, 13 x porušení veřejného pořádku, 105 x rušení 
nočního klidu, 10 x odvoz na záchytku, uděleno 15 pokut, 3 x přivolání rychlé záchranné služby a přijato 50 
oznámení od občanů. Domníval se, že pokud tam hlídka stojí, určitě nebude nikdo před ní provádět výtržnost. Když 
někdo uvidí, že hlídka přijíždí, tak se rozejdou. Rovněž nikdo z občanů, jako oznamovatelů, nepůjde v noci ven něco 
řešit. MP Karviná se snažila přijímat určitá opatření také ve spolupráci s Policií ČR, která však má své úkoly a 
nemůže zde tak často (hlavně v pátek a v sobotu) hlídkovat. I při odchodu hostů z provozovny vychází určitá hladina 
zvuků, které jsou rušivé.

 - dodal, že osobně byl svědkem toho, že hlídka MP Karviná přijela, zaparkovala na okraji 
parkoviště. Verbálně byli strážnici napadáni hosty s tím, že hlídka nezakročila proti těm, kteří narušovali veřejný 
pořádek. Ještě jednou zdůraznil, že provedl taková opatření, že je dnes před provozovnou naprostý klid, což mohou 
určitě potvrdit i projíždějící hlídky MP Karviná, tedy že se tam nic neděje.
Mgr. P. Bičej - řekl, že existuje nějaká společenská nebezpečnost, zákrok musí být konkrétní nebo je třeba najít 
konkrétního viníka. Z tohoto důvodu byl pan  požádán, aby nechal osvětlit hlavní vchod, což učinil. Dodal, že 
stále se jedná pouze o přestupkové jednání. Do provozoven často přichází již lidé v podnapilém stavu nebo dochází 
k nalévání alkoholu také nezletilým nebo mladistvým osobám.

 - připomněl, že v rámci společné diskuse žádal, aby zákroky MP Karviná byly razantnější, 
častěji byly ukládány pokuty, protože negativní zprávy, že někdo dostal pokutu nebo byl odvezen na záchytku, se 
městem nesou velmi rychle. Bylo by to i varování pro další osoby, které by si uvědomili, že nemají dělat nepořádek a 
určitě by se chovali jinak. Dodal, že jako majitel klubu Alabama hlídá prostranství pouze před svou provozovnou, 
nikoliv vedle, kde se u pošty nachází také hospůdka, ze které vycházejí hosté. Proto i zde může docházet k rušení 
nočního klidu. Ve své provozovně dává velký pozor na to, aby nebyl alkohol naléván podnapilým osobám nebo 
nezletilým či mladistvým. Nikdy zde nebyl zajištěn ani výskyt drog a pod. Nikdo si nevěděl rady, jak problém s 
rušením nočního klidu vyřešit, až to nyní vyřešil sám. Proto ještě jednou pořádal o prodloužení kontrolní lhůty o 2-3 
měsíce s tím, že projednání tohoto materiálu bude přesunuto na některé z dalších zasedání ZMv roce 2019.

 - požádala, aby se obě strany domluvily na kompromisním řešení daného problému. 
Rozuměla tomu, že jsou lidé, kteří se chtějí večer bavit a jiní, kteří zase chtějí v noci spát.
Ing. J. Wolf - protože další přihlášený   nebyl občanem Karviná, ale z Dětmarovic, nechal hlasovat 
o udělení slova:

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 34
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 5 usnesení č.          
Návrh byl schválen.

                 
 - chtěl některé věci uvést na pravou míru s tím, že nejjednodušším způsobem je problémová 

místa zavřít. Pokud by se problémové provozovny uzavřely, lidé se nebudou mít kam chodit bavit, nebudou zde 
žádné kulturní podniky. Poukázal na to, že v jiných městech (např. v Praze) jsou větší kulturní podniky, s tím 
samozřejmě spojené i tyto problémy a nikdo provozovny neuzavírá. Snaží se situaci nějakým způsobem vyřešit, jen 
v Karviné to prostě nejde.

  - řekl, že problematika rušení nočního klidu je ve městech způsobena převážně přijetím nebo 
zavedením protikuřáckého zákona. V Karviné již dříve došlo k omezení provozu zahrádek s tím, že hosté se pak 
mohou přesunout dovnitř provozovny. Navrhované omezení provozu hudebních klubů do 23:00 hod. mu připadalo 
nepřiměřené, neboť to může mít vliv na podnikatelské záměry majitelů klubů. Požádal proto zastupitelstvo města, 
aby ještě zvážilo možnost odložení tohoto rozhodnutí, a to do doby, než se tyto dvě strany domluví a posoudí již 
přijatá nápravná opatření učiněná ze strany pana 

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 10



Ing. J. Wolf - sdělil, že naopak u zahrádek, kde nebyly problémy, byla provozní doba prodloužena o sobotách, 
nedělích a svátcích do 23:.00 hod. Tedy tam, kde nedochází k rušení nočního klidu. Jednalo se např. o Iniciativu 
Dokořán, které byl pronajat celý areál Lodiček. Pořádají tam někdy koncerty, hudební produkce až do 02-03:00 hod. 
Dále jim byl pronajat studentský klub, kde se mohou bavit mladí lidé mimo panelovou zástavbu. Vše ovšem záleží 
na dohodě s provozovatelem daného klubu s tím, že provozovatel v bytové zástavbě musí najít shodu s obyvateli, 
kteří mají rovněž právo na klid v době nočního klidu. Měl za to, že i tento problém nemusel dojít až tak daleko, kdyby 
došlo k dohodě mezi oběma stranami. Nikdo nemůže po městě chtít, aby MP Karviná hlídkovala neustále před 
klubem, hlídala nebo zajišťovala klid a pořádek. Město nechce zavírat žádné provozovny, ale i mládež se musí umět 
chovat a dodržovat zákon.

 - vystoupila za protistranu, tedy za občany společenství vlastníků okolních domů, které se 
nacházejí v blízkosti hudebního klubu Alabama. Přestože bydlí o něco dál, než pan hluk se v noci rozléhá a 
je slyšet i do vzdálenějších domů. Poukázala na kluby (Léčebna, rokový Hard klub vedle pošty), kterké se nachází v 
těsné blízskosti hudebního klubu Alabama s tím, že u nich se neděje nic podobného. Chybu viděla v majiteli 
provozovny. Přestože teď byl cca 14 dní klid, nevěřila tomu, že tomu bude tak i v letních měsících.

 - reagoval na vystoupení pana Letochy s tím, že od ledna 2018 měl majitel klubu Alabama 
mnoho šancí tuto problematiku vyřešit. Když s ním hovořil v září, pan na to reagoval pouze výsměchem. 
Proto mu řekl, že udělá vše pro to, aby mu tento klub zavřeli. Na to opět pan reagoval tím, že již 17 let slyší, 
že mu provozovnu někdo zavře a ještě se tak nestalo. Byl proto proti, aby byla majiteli klubu Alabama ještě dána 
šance, protože za 2-3 měsíce by se tato záležitost mohla řešit znovu. To, že je tam teď chvíli klid, je také tím, že je 
zima, lidé mají většinou večer okna zavřena a také málo komu se chce jít z klubu v tričku ven kouřit. Dále je to také 
dané generací, která se v dnešní době takto chová. Nemají respekt ani z MP a Policie ČR s tím, že na ně ještě 
pokřikují. V sobotu ráno po akcích je tam nehorázný nepořádek, rozbité sklo ze sklenic a pod. Nechápal, proč by 
měl klub zkrachovat, když cca před 8-9 lety fungoval i bez diskoték. Dodal, že nemají zájem, aby byl klub zavřený, 
ale pouze omezen jeho provoz.

  - reagoval na vystoupení pana v osobní rovině s tím, že podnikatelský záměr klubu 
Alabama byl z počátku zcela jiný. Dříve hrály 3-4 x za měsíc, pořádali country zábavy, na které zvali české i 
zahraniční hosty, což není možné provozovat každý týden. Proto došlo ke změně podnikatelského záměru s tím, že 
začal provozovat diskotéky. Na to, že hosté nevycházejí nyní ven před provozovnu, reagoval tím, že protikuřácký 
zákon vyšel v platnost od 31.05.2017. Uvnitř klubu je vše v pořádku, jedná se pouze o rušení nočního klidu, kterému 
bylo v současné době již zamezeno. Zaručil se, že tomu tak bude i v letních měsících. 

 - uvedla, že bydlí v domě, který se nachází přímo naproti parkoviště u pošty. Připustila, že v 
současné době došlo k omezení hluku. Lidé, kteří však mají prostřední byty, mají všechna tři okna na tuto stranu. 
Nemohou je večer otevřít, nedá se v noci spát, ani se dívat v klidu na televizi. Nevěřila tomu, že v létě bude klid, tak 
jak o tom hovořil pan 
p. Marian Bojko - poslanec PČR - řekl, že byl jedním z iniciátorů, který se připojil ke změně nebo zmírnění 
protikuřáckého zákona s tím, že nakonec zákon nezískal podporu v parlamentu. Návrh podpořit pana s tím, 
že se snažil situaci zlepšit a přijal taková opatření, která vedla k tomu, že bylo zamezeno šíření hluku a porušování 
nočního klidu v bytové zástavbě. Byl pro to, aby mu byla dána šance a apeloval na obě strany, aby našly takové 
řešení, které budou obě tyto strany akceptovat.

 - reagovala na vystoupení pana s tím, že navrhoval změnu provozní doby do 23:00 
hod. Sdělila, že ona je jedna z těch, která se začíná bavit teprve po 23:00 hod. Uvedla, že majitel klubu Alabama za 
chování lidí, kteří ruší noční klid, nemůže. Podle ní to má řešit MP Karviná nebo Policie ČR s tím, že nejednou byla 
svědkem toho, jak MP Karviná reagovala na podnět nebo problém, který se tam řešil. Alkohol ani sklenice není 
možné z klubu vynášet ven. Dohlíží na to tzv. vyhazovači, kteří to nikomu nedovolí. Měla za to, že pokud bude 
uzavřen klub Alabama, tak za 2-3 měsíce začne lidem vadit jiný klub. Pro některé by bylo nejlepší uzavřít všechny 
hospody, protože i tam se lidé opíjí a následně pak dělají venku nepořádek. Je pravdou, že lidé chodí do práce a 
chtějí se vyspat nebo mají doma malé děti, kterým hluk vadí. Klub Alabama navštěvují lidé převážně v pátek a v 
sobotu. Měla za to, že případný hluk se dá tyto dva dny v týdnu vydržet. Dle jejího názoru je stále více těch lidí, kteří 
se chtějí i po 23:00 hod. bavit. Pokud budou tyto hudební kluby zavřeny, nebudou mít kde. Za to, co mladí před 
klubem dělají, přece pan  nemůže.
p. - řekl, že v rámci případných jednání bude zastupovat petiční výbor všech lidí, kteří v okolních 
bytových domech bydlí. Řekl, že jim nejde jen o řešení problematiky hluku, ale také o zdraví těchto lidí a hlavně dětí, 
které se mnohdy doma i bojí.
Ing. J. Wolf - protože další přihlášený   nebyl občanem Karviná, ale z Dětmarovic, nechal hlasovat o 
udělení slova:

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 30
PROTI : 4
ZDRŽEL SE : 5 usnesení č.          
Návrh byl schválen.

                 
 - řekl, že bydlí v Dětmarovicích, ale podniká v Karviné, a to naproti provozovny Alabama. Dříve 
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tento hluk vnímal, v současné době tomu tak již není. Měl za to, že opatření, která provedl pan  byla dobrým 
krokem k tomu, aby byl zabezpečen klid a veřejný pořádek. Domníval se, že pokud by došlo k uzavření provozovny, 
problém by se určitě přesunul do jiných míst v Karviné. 

 - k vystoupení pana uvedl, že prostřednictvím jeho známého ho požádal o schůzku, 
na což pan  nereagoval, přestože nejdříve slíbil, že se sejdou. Napsal mu také zprávu přes sociální sítě, na 
kterou také neodpověděl. Měl snahu mu vysvětlit, že dnes je situace v klubu zcela jiná, ale jeho požadavku nebylo 
vyslyšeno. 
p. P. Letocha - řekl, že hlavním důvodem, proč se na jednání ZM o změně OZV jedná, bylo zajištění klidu v 
hudebním klubu Alabama. Dnes tomu tak již je. Také v petici vysloveně petiční výbor uvedl požadavek, aby majitel 
klubu zajistil ochranku nebo zajistil klid a pořádek ve vzdálenosti 30 m v okolí provozovny. Nebude-li to provozovatel 
schopen dodržet a bude-li na něho podána oprávněná stížnost, znamenalo by to, že mu bude provoz hudebního 
klubu omezen. Dodal, že jeden z členů podané petice již dnes potvrdil, že klid v klubu Alabama je, rovněž o tom 
hovořil pan který má naproti klubu svou provozovnu. V tomto případě se přiklonil k názoru pana primátora, že 
pokud by došlo provozem klubu Alabama k opětovnému narušování veřejného pořádku nebo rušení nočního klidu, 
bylo by svoláno mimořádné zasedání ZM s tím, že to může být i v letních měsících, na kterém by byl návrh na 
změnu OZV, týkající se úpravy provozní doby do 23:00 hod., znovu projednán. Bylo by to tedy v případě, že pan 

 nebude plnit své povinnosti. Měl za to, že by měla být dána šance jak těm, kteří chtějí ve městě Karviná 
podnikat nebo se do klubů chtějí chodit bavit. Na závěr svého vystoupení vznesl ještě dotaz, proč se na tento 
seznam dostal také hudební klub Bukanero, přestože se jedná o nově vzniklý klub. Zda i zde jsou nějaké poznatky o 
rušení nočního klidu, zda jsou známa nějaká data, kolikrát tam zajížděla např. hlídka MP Karviná a pod. Připadalo 
mu nespravedlivé zavírat klub, který ještě nedostal šanci na svůj provoz po 23:00 hod.

  - reagoval na vystoupení pana s tím, že uvedená petice byla sepsána před 3-4 
měsíci. Za 11 měsíců pan Němec nedokázal udělat nic proto, aby bylo tomuto hluku zamezeno. Když ale zjistil, že 
se bude změna OZV projednávat na zastupitelstvu, tak najednou šlo provést taková opatření, která vedla k 
zamezení rušení nočního klidu hudební produkcí klubu Alabama a aby hosté, kteří tento klub navštěvují, nevycházeli 
ven kouřit před provozovnu. Proto ti, kteří jsou na petičním archu podepsáni, jsou proti tomu, aby mu byla udělena 
nějaká výjimka. Bojí se, že by museli znovu absolvovat včechny kroky, které dosud v této záležitosti učinili. 
Ing. J. Wolf - po ukončení diskuze vyhlásil před hlasováním 10 minutovou přestávku k poradě politických klubů.

P ř e s t á v k a 

Ing. J. Wolf - po přestávce sdělil, že po dohodě politických klubů, dále po dohodě s panem a 
občany, kteří bydlí v okolních domech, kde se nachází hudební klub Alabama, bude hlasováno o přijetí 
navrhované OZV s účinností od 01.04.2019. V této souvislosti budou následně prováděny kontroly dodržování 
nastavených pravidel a opatření vedoucích k zamezení šíření hluku a narušování veřejného pořádku v okolí 
provozovny Alabama do konce měsíce března 2019 s tím, že OZV nabude účinnosti až od 01.04.2019. V opačném 
případě dojde-li k nějakému pochybení ze strany provozovatele klubu, bude na zasedání ZM dne 18.03.2019 
opětovně projednán návrhu týkajícího se omezení provozu klubu, a to: v neděli až čtvrtek od 06.00 hodin do 22.00 
hodin, v pátky, soboty a ve dnech, po nichž následuje státní svátek nebo ostatní svátek od 06.00 hodin do 23.00 
hodin. Protože se bude jednat o sledování provozu klubu v zimních měsících, dá se předpokládat, že zastupitele 
mohou stanovenou lhůtu k provádění kontrol prodloužit i na jarní a letní měsíce, aby i v této době byl zabezpečen 
klid a pořádek.
Protože již nebyly vzneseny žádné připomínky, nechal hlasovat o protinávrhu s tím, že se jedná o původní 
návrh, kdy účinnost OZV nabude platnosti od 01.04.2019. Dodal, že tento návrh platí pro všechny provozovny 
uvedené v příloze OZV, tedy i pro klub Bukanero.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 27
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - po schválení tohoto návrhu ještě přítomným sdělil, že to, co bylo v rámci jednání řečeno, bylo myšleno 
vážně s tím, že daná situace je opravdu vážná. Proto apeloval na všechny, koho se to týkalo, aby si to uvědomili a 
učinili taková opatření, která povedou ke spokojenosti všech.

 - poděkoval za schválení tohoto kompromisu s tím, že je připraven spolupracovat jak s 
městem, tak i s vlastníky přilehlých bytových domů.
Ing. J. Wolf – k vystoupení pana ještě dodal, že v nejbližších dnech bude osloven ze strany MMK. Bude 
stanoven termín společného jednání s SMK, s vlastníky okolních domů a majitelem klubu Alabama Karviná-Mizerov 
za účelem navázání vzájemné spolupráce s tím, že budou písemně stanovena opatření, podmínky a pravidla, za 
jakých bude možné tento klub provozovat tak, aby nedocházelo k narušování veřejného pořádku v souvislosti s 
provozováním hudebních produkcí v klubu Alabama.
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9)   Změna OZV č. 5/2016 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Ve vyhlášce dojde ke změně pouze v čl. 4, 
bod 4.2, kde se v souladu se zákonem o místních poplatcích stanoví rozúčtování nákladů na sběr a svoz 
komunálního odpadu na osobu podle skutečných nákladů za předchozí kalendářní rok. Na poplatkovou povinnost 
ani výši poplatku změna vyhlášky nebude mít žádný vliv. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 28
Návrh byl schválen.

10)   Schválení určeného člena ZM Karviné pro spolupráci s pořizovatelem územně plánovacích 
dokumentací pro území statutárního města Karviné
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí. bylo navrhováno schválit 
náměstka primátora - pana Vladimíra Kolka, jako určeného zastupitele pro pořizování územně plánovacích 
dokumentací statutárního města Karviné a jejich změn pro volební období 2018 - 2022. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 29
Návrh byl schválen.

11)   Poskytntí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle schválených 
„Zásad“ splňují stanovené podmínky. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 30
Návrh byl schválen.

12)   Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviné Regionální radě rozvoje a spolupráce se 
sídlem v Třinci, z.s.
Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotace na náklady 
spojené s realizací projektu „Těšínské Slezsko-spolupráce v cestovním ruchu VII“ a uzavření veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí dotace mezi statutárním městem Karviná a příjemcem dotace. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.
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HLASOVÁNÍ : 31
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 31
Návrh byl schválen.

13)   Spolufinancování projektu Výměna umělého trávníku
Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který předložil návrh na spolufinancování 
uvedeného projektu v případě přiznání dotace z dotačního titulu Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy, a to ve 
výši 30 % uznatelných nákladů projektu. Jelikož je pozemek ve vlastnictví města, dojde realizací tohoto „Projektu“ 
ke zhodnocení majetku města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 5 usnesení č. 32
Návrh byl schválen.

14)   Vyřazení dlouhodobého majetku
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb s tím, že likvidační komise 
doporučila nabídnout k odprodeji dlouhodobý hmotný majetek pod názvem 14 ks přístřešků prodejního místa včetně 
hasicích přístrojů na náměstí Budovatelů, Karviná-Nové Město. V případě nezájmu bude v roce 2019 provedena 
fyzická likvidace tohoto majetku. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 33
Návrh byl schválen.

15)   Převod pozemku - Mgr. Robert Godál a Mgr. Jana Godálová
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 34
Návrh byl schválen.

16)   Uzavření dodatku č. 2 ke Smlouvě o smlouvě budoucí darovací - Moravskoslezský kraj
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.
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HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 35
Návrh byl schválen.

17)   Nabytí nemovitostí v souvislosti se stavbou Silnice I/67 Karviná - obchvat
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 36
Návrh byl schválen.

18)   Vyřazení dlouhodobého majetku
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 37
Návrh byl schválen.

19)   Převod pozemku p. č. 3445/485, k.ú. Karviná-město - Taťána Březinová, Renáta Kořínková
Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 38
Návrh byl schválen.

20)   Nové interpelace členů ZM
Na 2. zasedání ZM Karviné nebyly podány žádné interpelace.

21)   Různé - MMK
Ing. J. Wolf - vyzval předsedy jednotlivých politických klubů zastoupených v ZM, aby nominovali své členy do 
pracovní skupiny zabývající se přípravou rekonstrukce krytého bazénu v Karviné s tím, že jednotlivé návrhy budou 
předány do 20.12.2018 na Odbor školství a rozvoje.

Ing. J. Wolf - podal informaci o připravovaném semináři pro členy ZM, který by se měl uskutečnit do března 2019 s 
tím, že členové ZM budou v této záležitosti ještě osloveni. Do této doby by se měli hlavně noví členové ZM seznámit 
s tím, jaká jsou nejen jejich práva, ale také povinnosti. O doplňující informace požádal pana tajemníka MMK.
PhDr. R. Nogol, MPA - v úvodu svého vystoupení požádal zastupitele, aby si přečetli publikace, které na začátku 
nového volebního období obdrželi, a to „Jsem zastupitel“ a „PŘÍRUČKA PRO ČLENA ZASTUPITELSTVA OBCE po 
volbách v roce 2018“, které jsou jednoduchým výkladem toho, co se očekává od práce člena ZM. Byl by rád, kdyby 
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byla nastavena pozitivní spolupráce. Připomněl, že člen ZM může vystupovat a reprezentovat zastupitelstvo pouze, 
je-li k tomu pověřen. Navenek zastupuje zastupitelstvo města pan primátor, pokud v dané věci neurčí orgány jinak. 
Dále člen ZM nemůže ukládat úkoly jednotlivým zaměstnancům. Člen ZM by měl svůj návrh projednat na 
zastupitelstvu, a následně pan primátor úkoluje tajemníka MMK, který tyto úkoly přenáší na vedoucí odboru a ti na 
své zaměstnance. Protože pravidla jsou takto nastavena, mnohdy není pro zaměstnance jednoduché tyto úkoly 
řešit. Dodal, že na připravovaném semináři pro členy ZM bude prostor tyto záležitosti projednat nebo dořešit. 

22)   Různé - občané
Na 2. zasedání ZM Karviné nikdo z občanů nevystoupil.

                 

Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné 
tímto ukončil. Na závěr zasedání Zastupitelstva města Karviné popřál všem přítomným příjemné prožití vánočních 
svátků, hodně zdraví, úspěchů a spokojenosti v Novém roce 2019.

Tímto bylo 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno s tím, že na dalším jednání se zastupitelstvo 
města sejde 28.01.2019.

Ing. Jan Wolf, v. r.
...........................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Antonín Barák, v. r.
............................................
p. Antonín Barák

Mgr. Aleš Hujík, v. r.
............................................
Mgr. Aleš Hujík

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 17.12.2018
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